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REPUBLIKA HRVATSKA  
VARAŽDINSKA  ŽUPANIJA 
OPĆINA MARUŠEVEC 
KOMISIJA ZA STATUT, POSLOVNIK I  
NORMATIVNU DJELATNOST 

 

ZAPISNIK 
sa 2. sjednice Komisije za statut, poslovnik i normativnu djelatnost 
Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 1. lipnja 2022. godine  

sa početkom u 20:00 sati u prostorijama Općine Maruševec 
 

Sjednici su bili nazočni članovi Komisije: 
Snježana Cerjan – predsjednica, Marijan Fatiga i Miroslav Možanić 
 
Ostali nazočni sjednici: 
Mario Klapša –načelnik Općine Maruševec i Dragica Korpar – zapisničar 
 
Predsjednica Komisije pozdravlja prisutne i predlaže slijedeći  
  
                                                                                Dnevni red: 

1. Razmatranje prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika Općinskog vijeća 
Općine Maruševec 

2. Razmatranje prijedloga Kodeksa ponašanja nositelja političkih dužnosti u Općini 
Maruševec 

    3.  Ostala pitanja 
 
 
Komisija je jednoglasno prihvatila predloženi dnevni red. 
 

Točka 1. 
S. Cerjan – obrazložila je prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika Općinskog 
vijeća Općine Maruševec i istaknula je da je su svi njezini prijedlozi za izmjene i dopune 
Poslovnika svima dostavljeni uz poziv za sjednicu putem e-maila.  
M. Fatiga –  predao je u pismenom obliku članovima Komisije prijedlog za izmjenu članak 89. 
i 90. Poslovnika, te brisanje članka 91. Istaknuo je da smatra da nema potrebe da se za 
sjednice vodi zapisnik u kojem se od riječi do riječi sve zapisuje, budući da se sjednice 
snimaju i svaki može preslušati tonsku snimku sjednice, već predlaže da se za sjednicu vodi 
skraćeni zapisnik, isto kao što to rade i ostale općine i Varaždinska županija. 
S. Cerjan – istaknula je da se ne slaže sa tim prijedlogom jer to nije transparentno prema 
mještanima.  
M. Fatiga – sve je transparentno jer se iz skraćenog zapisnika također vidi tko je sudjelovao u 
raspravi i svi akti koji su donijeti, jer da to nije transparentno onda niti druge općine i 
županije ne bi vodile skraćeni zapisnik. 
S. Cerjan – ako bi se išlo na ovaj način onda treba dodati ako vijećnik izričito traži da se 
njegova rasprava unosi u zapisnik onda se to treba upisati (ali ukoliko vijećnik naznači da želi 
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da se njegova rasprava unosi u zapisnik onda se to mora najaviti zapisničaru). Znači to je 
nešto između. 
M. Fatiga – ja bih se samo složio da se pitanja i prijedlozi unose. 
S. Cerjan – ja se sa time ne slažem. Predlažem drugu varijantu – da se pitanja i prijedlozi 
upisuju u zapisnik po transkriptu, a drugo da se unosi u zapisnik ako to vijećnik traži, na 
njegov zahtjev. Nama koji sudjelujemo u raspravi zapisnik je interesantan, možda onima koji 
ne sudjeluju nije. 
 

- prijedlog za razradu elektroničke sjednice jednoglasno je prihvaćen 
- izmjene koje se odnose na pravopisne i ostale ispravke u Poslovniku jednoglasno su 

prihvaćene 
- prijedlog M. Fatige za pisanje skraćenog zapisnika prihvaćen je sa 2 glasa za i 1 protiv. 

 
Komisija je zaključila da se utvrđeni nacrt Odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika 
Općinskog vijeća Općine Maruševec upućuje u postupak savjetovanja s javnošću. 
 
 
 

Točka 2. 
Komisija nije imala primjedbi na prijedlog nacrta Kodeksa ponašanja nositelja političkih 
dužnosti u Općini Maruševec, te jednoglasno utvrdila da se ovaj akt prosljeđuje na usvajanje 
Općinskom vijeću Općine Maruševec. 

 
Točka 3. 

S. Cerjan – predlažem da se nakon donošenja Odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika 
Općinskog vijeća Općine Maruševec naprave i kozmetičke izmjene Statuta Općine Maruševec 
i određene dopune. Predlažem da se u Statut stavi i Komisija za financije i proračun kao 
radno tijelo koje bi pomagalo općinskom načelniku prilikom izrade Proračuna i ostalih 
financijskih dokumenata.  
Može se Općinskom vijeću predložiti da se ova Komisija doda u Statut ili da se donese odluka 
o osnivanju Komisije za financije i proračun. 
 
Sjednica je završila u 20:30 sati. 
 
 
 
 
        ZAPISNIČAR                                                                                                     PREDSJEDNICA 
      Dragica Korpar                                                                                                 Snježana Cerjan 


